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Protokół nr XVII/16 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 11 marca 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 16:30. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pana Pawła Wójcika, członka zarządu 

Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik.  

W obradach uczestniczyła również Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Chmielniku Klaudia Piwowarska oraz Sekretarz Młodzieżowej Rady Patrycja Gołębiowska 

(Młodzieżowa Rada ukonstytuowała wczoraj tj.: 10 marca 2016 r. ). 

 

Lista obecności sołtysów na XVII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 11 marca 2016r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XVI sesji 

 

Protokół z XVI sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XVII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XVII sesji 

 

Burmistrz poprosił o wycofanie z proponowanego porządku obrad podpunktu „c” i „d”  

w punkcie „3” oraz wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XVI/146/2016 RM w Chmielniku z dnia 22.02.2016 r. w sprawie określenia 

kryteriów wraz liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, oddziałów 
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przedszkolnych przy szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych, dla których Gmina 

Chmielnik jest organem prowadzącym. 

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wycofaniem  podpunktu „c” i „d”  

w punkcie „3” oraz wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XVI/146/2016 RM w Chmielniku z dnia 22.02.2016 r. w sprawie określenia 

kryteriów wraz liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych, dla których Gmina 

Chmielnik jest organem prowadzącym jako podpunkt „c” w punkcie „3”? 

 

ZA wprowadzeniem w/w zmian w proponowanym porządku obrad głosowało 15 radnych. (15 

radnych było obecnych na sali obrad). Zmiany została przyjęte bezwzględną większością 

głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XVII sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XVI sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) połączenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku z Miejsko-Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Chmielniku, 

b) wyrażenia zgody na przystąpienia Gminy Chmielnik do wspólnego realizowania 

postępowania w przedmiocie udzielenia zamówienia publicznego na kompleksową 

dostawę gazu ziemnego w ramach grupy zakupowej,  

c) zmiany uchwały nr XVI/146/2016 RM w Chmielniku z dnia 22.02.2016 r. w sprawie 

określenia kryteriów wraz liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych oraz szkół 

podstawowych, dla których Gmina Chmielnik jest organem prowadzącym, 

d) zmian budżetu na 2016 rok, 

e) zmiany uchwały Nr XV/140/2015 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 grudnia 

2015 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej, 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  
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Marek Kwiecień w imieniu swoim i Przewodniczącego Rady przy ścisłej współpracy Pani 

Małgorzaty Gładyszewskiej - Dyrektora Chmielnickiego Centrum Kultury zaprosił wszystkie 

obecne kobiety na organizowany jutro,  „Dzień Kobiet” w Domu Kultury.  

 

Sławomir Wójcik dodał, że patronat na tą uroczystością objęli Starosta Kielecki Pan Michał 

Godowski oraz Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Pan Piotr Żołądek.   

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami 

 

Burmistrz na początku swojego sprawozdania złożył życzenia w imieniu samorządu 

wszystkim obecnym sołtysom, ponieważ dzisiaj obchodzony jest dzień sołtysa oraz odczytał 

list Posła Bogdana Latosińskiego, który także chciał złożyć życzenia. 

Najważniejszym wydarzeniem jakie miało miejsce w okresie między sesjami, to powstanie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Chmielniku, o czym wspominał już Przewodniczący Rady. 

Pierwsza sesja była bardzo ciekawa. Przewodniczącego nie udało się wybrać w pierwszym 

głosowaniu, stało się to dopiero po rozmowach i negocjacjach, a więc lekcja demokracji 

odbyła się już podczas pierwszego posiedzenia. Nawet zgłoszono jedną interpelacja. 

W dalszym ciągu trwają rozmowy z Komendą Miejską Policji na temat wielokrotnie już 

poruszany, czyli utworzenia Komisariatu Policji w Chmielniku. Jest już określone 

stanowisko, nawet są już wytyczne jakie wymogi powinien spełniać budynek, a obecnie 

trwają rozmowy i negocjacje z Zarządem Ochotniczej Straży Pożarnej w Chmielniku. 

Paweł Wójcik poinformował, że odbył się turniej wiedzy pożarniczej „Młodzież zapobiega 

pożarom” oraz inauguracja Klubu historycznego im. Armii Krajowej z okazji Narodowego 

Dnia Żołnierzy Wyklęty.  

Następnie burmistrz przedstawił prezentację dotyczącą programu „500 +”, podczas której 

omówił jak będzie program realizowany w naszej Gminie. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że jeżeli chodzi o pracę Rady Miejskiej, to mimo, że był to 

bardzo krótki czas, ale w tym czasie odbyły się 2 posiedzenia komisji. Ponadto radni 

zaangażowali byli w wybory młodzieżowej Rady i jej sesję inauguracyjną.  

Jeśli chodzi o Klub historyczny, o którym wspominał burmistrz to prezentacja dla młodzieży 

szkolnej i programu artystycznego przygotowanego pod kierunkiem nauczycieli z Gimnazjum 

i Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku zostanie powtórzona w środę  w przyszłym tygodniu,  

w dwóch turach.      

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) połączenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku z Miejsko-Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Chmielniku, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 
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Sekretarz do projektu wniósł poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVII/158/2016 w sprawie połączenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Chmielniku z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej  

w Chmielniku głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) wyrażenia zgody na przystąpienia Gminy Chmielnik do wspólnego realizowania 

postępowania w przedmiocie udzielenia zamówienia publicznego na kompleksową dostawę 

gazu ziemnego w ramach grupy zakupowej 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że rzeczą pożądaną byłoby, żeby Powiat Kielecki również 

przystąpił do tego porozumienia, ponieważ dałoby to możliwość obniżenia cen gazu dla 

jednostek powiatowych. W związku z tym prośba do Marka Kwietnia Członka Zarządu 

Powiatu Kieleckiego, aby poruszyć tę kwestię w czasie obrad Zarządu.   

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVII/159/2016 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienia 

Gminy Chmielnik do wspólnego realizowania postępowania w przedmiocie udzielenia 

zamówienia publicznego na kompleksową dostawę gazu ziemnego w ramach grupy 

zakupowej głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) zmiany uchwały nr XVI/146/2016 RM w Chmielniku z dnia 22.02.2016 r. w sprawie 

określenia kryteriów wraz liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych, dla 

których Gmina Chmielnik jest organem prowadzącym 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVII/160/2016 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/146/2016 RM 

w Chmielniku z dnia 22.02.2016 r. w sprawie określenia kryteriów wraz liczbą punktów w 

postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy szkołach 
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podstawowych oraz szkół podstawowych, dla których Gmina Chmielnik jest organem 

prowadzącym głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) zmian budżetu na 2016 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVII/161/2016 w sprawie zmian budżetu na 2016 rok głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zmiany uchwały Nr XV/140/2015 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 grudnia 2015 

roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVII/162/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/140/2015 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVII/163/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Kwiecień podziękował za przyjęcie tej uchwały i dodał, że Rada Powiatu przekazała  

w styczniu b.r. 1 mln zł i teraz w marcu 1,4 mln zł dla Szpitala Powiatowego  

w Chmielniku. Jest coraz lepiej, dyscyplina finansowa jest prowadzona. 
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4. Interpelacje radnych     

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

5. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady poprosił obecną na sesji Panią Magdalenę Żak Kierownika Centrum 

Integracji Społecznej w Chmielniku o kilka słów na temat działalności Centrum, ponieważ 

radni chcieliby poznać bliżej działalność CIS. 

 

Magdalena Żak opowiedziała o działalności CIS oraz o planach na przyszłość, dziękując 

jednocześnie za dotację udzieloną przez Gminę w styczniu b.r.. 

 

Przewodniczący Rady zadeklarował pomoc i wsparcie dla CIS, a ponieważ Pani Kierownik 

ma ambitne plany potrzebne będą też dodatkowe pomieszczenia.  W tej chwili prowadzony 

jest remont pomieszczeń w budynkach Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku przy  

ul. Furmańskiej z myślą o użyczeniu pod działalności CIS, na co jest zgoda Zarządu Powiatu 

Kieleckiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Anita Jabłońska powiedziała, że w związku z sytuacją jaka miała 

miejsce kilka tygodni temu w filii Szkoły Podstawowej w Śladkowie Małym, zdaje sobie 

sprawę, że decyzja o przeniesieniu dzieci była bardzo trudna i pełna obaw, ale po kilku 

tygodniach bardzo miło jest słyszeć, że dzieci są szczęśliwe i zadowolone. W związku z tym, 

Anita Jabłońska w imieniu swoim i rodziców ze Śladkowa Małego podziękowała 

Burmistrzowi i Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Chmielniku Pani Renacie Nowak za 

niezbagatelizowanie problemu i zajęcie się dziećmi tak, żeby jak najmniej odczuły tą zmianę.            

 

 

6. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XVII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 11 marca 2016 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Tomasz Biernacki 


